
Referat af Bestyrelsesmøde den 3. januar 2024 

Til stede var: 

Kenneth Strømdahl 

Mads Boye 

Allan Cheng 

Thomas Boe Bramsen 

Rasmus Kofoed 

 

Dagsordenens pkt. 1. Status på opgaver. 

i. Referatet fra sidste møde blev godkendt. 
ii. Mads var ved at få overdraget regnskabet fra Dorthe. 
iii. Referater ville blive lagt på webben. 
iv. Bestyrelsen drøftede muligheden for at etablere en Søgruppe, hvor også andre 

borgere rundt om søen kunne deltage. Baggrunden var de konklusioner der var i 
Kommunens rapport om søernes tilstand og anbefalinger for at få bedret søernes 
tilstand. I bestyrelsen var der enighed om at gå med den anbefaling, hvorefter 
bundsediment blev oprenset således at det store overskud af næringsstoffer blev 
fjernet. 

Dagsordenens pkt. 2 Siden sidst. 

i. Mads og Thomas ville stå for de praktiske forberedelser til lysfesten dvs uddeling af 
lys og opsætning af lys på Den hvide bro.  

ii. Kenneth redegjorde om mødet i Teknikudvalget vedr. mosens tilstand. 
iii. Under stormen havde en nedfaldende gren knust det ene gelænder på den lille bro. 

Kommunen har repareret skaden. 

 

Dagsordenens pkt. 3 Adresser og medlemmer. 

i. Bestyrelsen var enig om at opdatere medlemskartoteket således at foreningen 
fremover kommunikerede via mail. 

ii. Opkrævningen af kontingentet kunne derefter ske via mail. 
 

Dagsordenens pkt. 4 Dialogmøde med kommunen, LTKF og Kollelev Grundejerforening. 



i. Kenneth og Allan ville deltog i dialogmødet den 10. november 2023. Dagsordenen 
omfattede Den hvide bro, biodiversitet, vedligeholdelse af de grønne arealer, 
tilførsel af næringsstoffer, fuglefodring, restaurering af mosen samt klipning af siv 
og oprydning i søen. 

Dagsordenens pkt. 5. Årshjul aktiviteter. 

i. Bestyrelsen gennemgik kommende aktiviteter. 

Dgasordenens pkt. 6 Kommunikation til foreningens medlemmer. 

i. Generalforsamlingen i starten af maj med indkaldelse 14. dage før. 

Dagsordenens pkt. 7 Eventuelt. 

i. Der var intet til eventuelt. 


